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INTERPELACJA 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z aktualną sytuacją pandemiczną w kraju oraz mając na celu 
dbałość o płynne i bezpieczne funkcjonowanie branży gastronomicznej, zwracam 
się z prośbą, by wzorem niektórych miast zagranicznych - gdy władze krajowe 
zezwolą na otwarcie kawiarni, barów i restauracji wraz z wytycznymi 
dotyczącymi konieczności zwiększenia odległości między stolikami w ogródkach 
- pozwolił Pan tym miejscom na bezpłatne wystawienie stolików oraz 
rozszerzenie przestrzeni użytkowej na chodnikach, placach i ulicach 
przylegających, by potencjalni klienci mogli korzystać usług tych miejsc, 
przestrzegając zasad dystansu społecznego. 

Podobne rozwiązanie wdrożyły m.in. władze Wilna, mając na celu dbałość 
o zdrowie klientów, przy zachowaniu zasad dystansu społecznego. Rozszerzenie 
miejsca działalności restauracji, pubów i kawiarni na przestrzeni zewnętrznej z 
pewnością pomoże branży gastronomicznej w  bieżącym funkcjonowaniu, przy 
jednoczesnym zachowaniu przepisów sanitarnych. 

 

z wyrazami szacunku 
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